
■ Q ^!s that a H? .

MUNIR SWAN-: No, thats the truth. '

Q You told this to Coorge? ’

MUNIR S33HAN: Yeah, •

■ Q When? . ■

’ MUNIR SOHAM X told--! said to George* I said, 
"If he wants to rea^y buy it, bay to get bhe price either 

too high or don’t go down on the price, He shouwnt have ' 

the gun; he is an alien," and I did, tell you he’s an alien 
and I’m not an alien-X mean, I am an .alien?

GEORGE ERHARD: I .don’t recall speaking anything 
about alienizatoon. ■ • ‘

MUNIR SIRHAN: I told you that I wasn’t & 

dMen. •

GEORGE ERHARD: I don’t believe that. I don’t 

secal it, no.
MUNIR S3MAM WU, I did tell him that, sir.

Q WH, it’s a mater of not recalling, or seeming

Did he ever tell you that not to sell his brother a sun 

because he was an. alien?
GEORGE ERHARD’ . No, there was no mention of any 

brother, . ■
Q Was there any mention, about "don't sell hm the 

gun?" . ' ,

GEORGE ERHARD: No. •

MUNIR SIFHANTs When we were in the parking lot
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when I a^Sg! you to come up, I said, ^y brother* is going' to 

be there and he's going to try to buy it and try to keep it 

away—"
GEORGE ERHARD: I don't recall that, no. ‘

Q Munir, you can make it awful simple for you— ■ 
MUNIR SIRHANt yes, sir.

Q Ifor me, for everybody-- •
MUNIR SRMAN: —ess, sir. ’ . , .

Q —else if you tell the truth. Now I think I can

see what you're fearing' here, bub I can tell you, you 

shou<dnt fear anything unless you're .going to sit there and 

lie to me. Now, do you want to straighten this out between - 

you and me by ourselves? ' , •
MUOR SUSAMI: It's straight, six. (

.Q • It isn't straight. Do you want to straiten this

out between you and me?

• MUNIR SRHANs How's that?? ■ ■
’ a Just you and me in this room with the lady?

MUNIR SIRHAN: No, its the same with hm-here/ 
its—

Q You mean you're going to keep on lying to me? 

TOUR SIWMI: I'm not lying, sir,

Q O^ now, he just told me—
■ MUNIR SIRHANs That's why I try. I know, but he 

dooes n't seem to recall a lot of stuff.. •

Q And you seem to—
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MUH1R SWAW: George, remmhe^-you know where 

the man* s—the boys' stockroom you wire in today, when we go 

back Inhere with Jose,, when he was there -one tin? H just 

tsryng to remember the place, the spot— ’
CEORGE ERHARD: I don't recall. . .

MUNIR WHAN ==and I told you I was not an 

Mimi sons that I was an elion? . •

• GEORGE EHARD: I don't red. you unioning 
anything about altoiZaton because if you were, I would not 
have sod you the gun. ' •

WO SimiN But I told you that I was not a 
citim. ■

GEORGE ERHARD: I dent recall that, -

MWR S3RMAN: Obey that—Wt is a, He. I did 
toll him I was not a citizen and not to sell my brother the ' 
gun and try to get the price a little higher so that my 

brother would argue with him or something., and so 16 ’wouldn't 
go through*

• Q That is a He?? . ■
. IZMIR SIRNAM Yes. sir.

Q wo*s tellng then you or hm?

MUNIR SIOHANt He Is, Remember when I told you 

I ms not a citim? ■ .

■ CECROE ERHARD: No, I don't. Because 18 you had 

told me that, I would have remembered and not sold you the 
sun ' ■
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THE REPORTERS I didn't ’? what you said,
MUNIR SXWN: We’ll see the outcome on the

detector test.

Okay, Now, the last time at Rampart one of

sir
Ue

the
investigators asW you, "Where did your brother keep the gun" 

and you .answered by saying, "It wasn’t in the. house./’ •
MUNIR SOTOs He had it in the car the two times

T had seen

Q

him it was ithe car.
Why didn't you tell them that?

MUTO SliHAN? Sir? ■

Why didn't you tell them that;?
MUNIR SIRHANs Will,

put it in the car.
Q

in front

rfter George had left, Sih’

Why didn*t you tell the investigators this?

I did

No, you didn't because I have the report right he

MUNXRl SIRHANt Then I must have—you see, I told

it to other ones then. -
Q Okay, then, why was it when they asked you this

question they said—hey asked you, "Where did your brother 
keep the gun?" And you said it want in the house, 

JUNTR SHHAN: Ho, six*, I said that when we were

he put it in the ear, He didn't take 10 inside the
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' Q •Owy you meant to say tbg it was in the car? 
MUNIR SWAN: Yeah, . ■ '

’ Q Okay, then they asked you, "When was the last w 

that you saw 16?" .And you answered, "The first feme that I 

saw it was tie last time that I saw it when he put it in the 
car-

.WM, SIPHAN: ’ -^might. . •

-Q B-fif& that I didn't see it." '

MUNIR SSWI+ Rights WH, it was in the car 
again when I told you yesterday when i was waking horn— 

came heme.that one night. In fact, I,had forgotten all about 

that -until I talked with you again. . .
Q Now, you're saying you only saw It twice now? 

MUNIR SIRHAMh Yeah. ’

Q The first timi© you said only once but now it's 
twice? . ■ ..

Munir sohan: Yes. ’

Q Okay. When was the last tie that you saw ’ 

Sihan?? .

MUNIR’S3RHANs I was going to work* It was about 

8:30 in the morning, Monda—no, Tuesday, Hi sorry. '
e Uh huh. •

. WTO SIRHANs I saw him buying a paper on the— 
behind the Market Basket on Lake and Washington. . '

Q ’ Uh huh: Shat was Tuesday morning? *

HUNTS STREAM: I was on the bus.
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Q ^Okay, here's the question||hat; the invesUga.-t.oss 
asked you. "Last night—” and this was when they were talking 

■ to you—

' MUNIR SIRHAN: No, Im sorry, it was—let’s see, 

tie fifth was on a Wednesday? .

Q Yes. .

■MUNIR. SORHAN: It was payday I saw him, yeah, ’ 

Tuesday at 8:30. Yeah, between 8:30 and 9 o'clock because I 

take— ~

Q In the morning? ■ ' ' ■

MUNIR SWAN: —catch the bus, yes, sir.
Q . In the morning? ■ . '

A MUNIR SIRHAN: Yeah. - •

Q Do you remember seeing a gardener. sometime that 

day?

MUNIR SIRHAN: Yes, sir. ' ■

Q tat time did you see the gardener’?

MUNIR SIRHAN: When I came home.

Q When you came home from work? ■

MUNR SIPHAN: Yes, sir. I got off the bus about 

6:30. I get to that area about 6:30.
Q Tuesday evening?

MUNIR SIRRAH: Yeah. ’

Q Tuesday evening? '

- MUNIR SIRHAN: Right. -

. Q ■ Ckay. And you told the investigates at that tme
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on the 5t^f June that you and your mother were discussing 
the budge? ' ’

MUNIR SIRHAN: Right. ' ' -
Q You remember that?? •

. ' MUNR SWAM Righit. ■
Q And that you. had baked to this gardener? about 

doing-yowkw— . •

■ . MUNERtaHAM -right. . •

$ -And gvmgyou a pricier? '
■ MUNIR SIRHAN He had come to the house and we

were CoXkXng in front of the house for about an hour or so.

Q Do you remember watching-a TV program?

. ■ MUNR SX1HAN No, there was a IV program—
Jerry Lewis is on on Tuesday nights, bub he wasn't on that 

night, so it was about that time that the gardener was around (

Q Okay, do you remember what TV program was on?

MUMR SRHAN: No, my mother and I were just 

taking, to my brother, Ade. My brother had just come home.

Q Do you remember anything about—
■ • MUNR S3PHAN —I don’t recall.* I believe it . 

was—S believe it was Truth or Consequences. •

Q Very good. See, you are remembering, well now, 

and also you said this, that your brother cane in after your • 
mother and you-were discussing the budget, the budge. Your 

brother came out and it was about 730 when Truth or Conse- 

geo^s was on. ’ . ' ■
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' ®MUNIR SIRHAN: My brother^am^-yeah., Adel came
home, rights. . - - .

Q This is Adel you are referrlg to?' ' 

' . ■ MUMER SRHAN Yeah, right. ’ '

. Q Nt Sirhan?

. MUNIR SMANt No. ■ '

Q Way did you He to me when you said that he had 

been to your house? .

MUNIR SIRHAN^ Sir, as I say, truthfully, I 
didn’t know—Les and he, they look alike, sir, and we both— 
we discuss so many things together. We 80 out to lunch 
together, it jws—it may have happenedj that’s all.

Q It may have happened. ’ ■

■ . MUNIR SRHAN: WU, they look alike M’s all 

there is to it, sir. . ’

Q Look, you are an intelligent person, but you have 

a tendency to fabricate things.

MUNIR SOHANs- Yeah. ■ '

Q So don't fabricate anything. I’ll ask you again, 
. did you lie to me? .

MUNIR SIPHANj I’m so mixed up, sir.
Q That’s why you’re mixed up because you.have a

tendency to fabricate things now. Now, tell me, Munir, why 

did you. lie to me before when you said this man had been to 

your house-? 1 .

NUMER SExHANi I guess I just made it up. ‘
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MUNIR SWW: For no reason, sir.
Q Yes, you did have a reason, I mark, to .find out

the reason.
WNTR SIRHAN: Sir, I have enough guilt as it 15.

Its-its getting George and Siahm together to buy the gun.

I didM jus~-£.just feel guity that Iwas "in the middle
of 211 this,

Q Were you going to feel less gUty by lying about

it?

MUNIR SRHAN: No, no. I don't know I was tense.
im still tense. zm just mixed—

Q Wei, get unmixed and tell me the truth now all tie

way down in your own words while IS siting here and while
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George is in this room, but. tell me the truth, Mrnir; okay? 

And you go ahead and tell me how the - discussion between you 

and Sirhan started and how George got involved in this.

' ■ MUNIR SIERHAM? It was first Sirhan was wth the
. RCT—wei, first, it was George as I say at work, you know, 

that situation. I don't want to go through that. '

Q About being the antique collector and so forth?
- MUNIR SIPHAN: -No, that and ^ha^s involved with

my brothers. ' ' ' •
Q GW. OW. ■ - '

MUNIR SUMAN: First- I had approached hm w.th 

that. I had that idea in mind was to find out if—so then
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between that time and between when the^ctual sale was made., 

I had askew him for a gun for my brother. He was telling me 

when we ate lunch-we used to so out and eat lunch, and he 

said he collected guns. He collects this part and this -part. 

He had just collected this part of a gun, and he had a model 

T, ■ and he does this, you know, this ‘ type of thing.

Q Ths is very important before you continue. You 

have told George, and im going to sese-Xm^going' to .see; if

you're going to come up and come up and stand up as a standup

guy here now. Before you said that you had told George not to
sei! your brother a gun because he was an alien?

' MUNIR WHAN: Yes, sir. Yes, sir, I did tell 

him that, Yes, sir, ' • ■

Q Arid yet you pursued him and asked hm a number of

times •*-

MUN3R SWAN: Yes. .
’ ' Q —to. sen a gun to your brother? \

• MUNIR SIRHAN? Right, sir, but I didn’-t—in- fact,

it was Sirhan—1 knew Sirhar-iLr fact, I was positive that 

Si^han wouldn't go through with the thing, To show you how 

Sirhan was so law-abiding,- sir, the whole fight between he 

and I started because the car that he wanted to drive didn’t 

have any insurance on it, and I just didn't. think he would 

carry it through. -
C WH, it’s not against the law to- drive a car .

without any insurance.
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^UNR SIRHANi I know thaj^but I was just trying 

to show you Sirhan was Unabiding and I jus? didn't thinks 

I didn't think he would go through with 10. ‘

Q Through with what? ■

MUNIR SIRHAN with buying the gun. • 
wn, could you not, realising that an alien can-

■ not be in possession of .a gun, could you aoVfcava bold Mm . 
that you ted asked George but that he did not have a Bun?

MUNIR SIRHAN But, Im not-S31ham would have 

found ^u this and found out that somehow or other. He cam’ 

down to work—he comes down to wok once in awMle. .
But he didn’t know George.

MUNIR SIRHAN

Q ■

Q

so—it’s

WU, he had known him through me

him with me and so on. ( '
You mean you had mentioned George to- Sirham?

.

But Sirhan didn't know George?

NUNR No, huh uh.
Okay, then why didn’t you just 80- ahead

MUNIR SRHAN As I say, I’m so mixed up.
my brother that’s up

I know it is your
there
brother. And. I hope that its

only your brother.

X. see

trying to

And I wont you to toll me the truth. We’re 

arrive at a conclusion that is a truthful cond-uso n
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TOUR SIWMh Yeah. • . •

Q If you didn’t tell hm-I know that you feel guilty 

but say I didn't tell him. Don’t Mx it up any more by saying 
things -that didn’t happen. '
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AH right

Q Did you ever mention to George that your 'brother 
was an alien so don't sell him a gun? ’

■ MUra SIRHANT Yes, sir. It was— , ' .

• Q Then why— ■ .

WER SiRHAN! —in the parking lot. '
Q Then why did you still pursue George to get a 

gun for him then? .

■ MUNIR SIRHAM: WH, I had only asked him one time
for me for that purpose and then another tme for my purpose,

and then the third time was when he had the gun. He had come

up to me and said, "Hey, I'Ve got a gun." After that he had 

told me he didn’t have a gun; that he had just gotten a gun 

from a lady. I told him, "WH, good, bring 1t down Monday,11 

and he said, "WH, I have to pick up my check anyway."

Q Wil, Mudr, you say you’re going to stand up, 

and then you run away Ike a rabbit again. That's what you 

are doing because you know that George has sat here and he

24 haunt MM, I know that you have Mod at least; two or throe

25 times) right? ‘ ■
26 WHR SIRMAIH im’not—sir, Ws-I's’ just •
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mixed up. ‘ ’
Q ®You have been mixed up at^!ast two or three Wes 

r?gh? And now are you mixed up about, this thing about an 

alien? -Wiling him that he was an alien?
MUNIR SIRHANt No, Mr, I am not. I told him that 

I was an alien; my brother was an alien*
of So dont sen him a gun? ' ,

MUNIR SIRHAN: Right. ' ’

Q You told him that? ’
. MUNIR SIMHAN? Right. ' '

Q WH, I think the thing to do then is to go up

and have a polygraph test right now then. . .
. MUNIR SIRAN: OW* ■ '

Q Id hoped that we would have staghttned this 

thing out here and— ' • .
' MUNIR SINHOr Right, sir*

Q Bujg we cant the way you're pursuing—
. MUNR SIRHANr —Sir, I—I 'did tell him that, six

Q Where else are you mixed up? .

. , MUNIR SIRHAN? Sir? -
Q Wee else are you mixed up? .

MUNIR SIEHANs Except for the fact I wasn’t sure 
10 was George or- Les that came up to the house there and 

than.
Q Wit a minute* Let’s pursue that a. UttH bit.

You know it vesn’t George. • ■ ■
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* £MUNIR SIRHANi Okay.

Q Bub before yesterday you wee telUg very
definitely that George had been to your house, but you knew 

you mere again mixed up and lying about that. Why?

‘7 MUNIR SIRHANs Wei, I was just-mell, I guess I

said 1$, sir. AS I say, I’m. mixed up. I dos^t remember 

dates* I have a very poor memory, and yesterday things were— 

I was tensed and I’m still tense. Now I have been tensed 

since I got out- of jai^Bir; since the narcotics thing 

happened to ne, .We isn’t the same, so—

Q Do you think its- going to get better if you lie?
MUNC SIRHAN-s No, but it ms—Just came out, sir 

Q Why?

MUNIR. SUHAN: I don't know, sir. If I know IS 

going to get in trouble 12 Goaorge did not buy the gun, 

that's the rain thing. I. didn’t buy it. I can get into a 
lot of trouble. ThtS why I said I woud Ike a polygraph 
test. I did not buy that gun. You were telling me that 

George said I did buy it, and I was trying to put in a little
moe into it than there was to make George not say that, to 

tell the truth that Wham had bought .it, but I had—y had \.-: 
talked to George earlier, and he had told me that he had cate
to one of the officers and said that I wamS—yohi, he wasn 1

supposed to come near me or something, and not to discuss the
case. ,

Q Look/ vm going to ask you a question here; and
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if we hav<y° go to a polygraph, then||Gu go ahead, You say 

you're in rouble. I don't know whether you are in trouble 
or not except that if you’re going to sit here 'and lie to- me 

when you .knew you're lying to me, thon it's going to come 

out. If you bought the gun, stand up for it, were not 
concerned— ■

MUNR SWAM? Sir, I did not buy the- -
Q Listen to me. . .

. MUNIR SIRHW Okay. .

Q were not concerned regarding this thing about 

possession of a gun by an aiem, were not concerned with

that?. You understand that? But I cannot submit a final

report having statements that he has made too me ab^t that 

sun, and the statements that you- are making to me new. Did 

you put up most of the money for that gun? •

16 . ■ MUNIR. SIRHAN: No, I put up $6 or somewhere around
17 $6, sir. .

1 8'. Q OW> then, the next thing we have to pursue here
19 is go ahead and administer a lie detector test to you. '

20 MUNIR SWAMh Yes, sir. -
21 SG. HERNANDEZs We are going to conclude this •

22 interview here now. It's 4:15, ' . . •

4
26
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Crhan Sirhan, accused rssrs- 
. -i of Sen. Robert F. Kennedy, 

has been quoted by a national 
"agaz ine as shouting, •'Kenne­

dy should never be
~resident.. .he’s jusr using rhe 
poor "

The magazine said a report of 
Sirhan’s rage toward Kennedy 

, and California School Superin­
tendent Max Rafferty, Republi­
can norrnnes for the U.S. Sen­
ate. came from a Mexican and 
2 Puerto Rican.'The story said 

■ the pair encountered Sirhan on 
the night of June 4 in the lobby 
of, the Ambassador Hotel, about 

' three hours before Kennedy was 
shot. ■

The report to Life Magazine 
came from Enrique Rahago. 35- 
year-old uormptoyiei mechanic, 
and a- second witness identffidd 
only as a Puerto Rican.

The article follow^ by less 
- than as day a statement by 
gunshop owner Ben Herrick., 42. 
that Sirhan and two other 
swartey men bought four boxes 
of .22 calibee shells at his San 
Gabriel store June 1.

Tiie magazine said Rabagoi 
and his companion volunteereeo 
to tell about their encounter 
with Sirhan at 9:15 p.rn., June 4.

The tern witoesses told LLey 
that Si-rhea, wearing white 
pants and & white shirt wiuKuti 
a tie. bad just been elided, 
fTom a Rafferty victory x.ty/ 
Sirhan told the pair he had been, 
refused a drink by r wa.irre.ss 
an.d was tossed out when he 
made a fuss and contempuuous- 
ly tipped $20 "for nothing.”

Rabago and the second man 
told Life Sirhan went into a 
tirade against "the rich Raffer­
ty people who step ail over the 
poor.” Rafferty had just defeai- 
ed incumbent U.S. Sen. Thomas 
Kuchel in the Republican pr-i- 
mary. ‘

Rabago said he (Rabago) 
nodded toward the' Elmbassy 
Room. site of the mam Kennedy 
victory crlebration, and- told 
Sir-ham, "Robert Kennedy might 
;help the poor.”

The statement, acctrdmg to 
Rabago’ account -to the msga< 
zine. sror Sirhan into a rage.

. "Kennedy. Kennedy, he 
should .never be Presidenl. You 
Gtink hie really wants to help the 
.n^tr?” Sirhan. was quoted as 
.ito1rttgg in a quavering voice.

"Kennedy hops h-msf He’ 
last using the poor. Can’t you 
see that?”

Ssewliiie Herrick, owner of 
the Lock Stock and Barrel gun­
shop, said Sirhian and two others 
asked for amor.piereing .357 
magnum ammunttion at the 
same time they purchased the 
four boxes of .22 caliber she’s.

"I told: them we eieo,t have 
I-,” Herrick said of the heavier 
a.mmuniUnn, used by the Cali 
torn-a highway patrolmen for 
the-r .38 calibre revolves...

Herrick explained: "I doo-l 
like to sell that kmd of stuff in 
guys like that.” although he 
does stock the .357 shells. He 
said he sells them only to po- 
i k-e.

Herrick said police t.tle him 
the ammuntoon was traced 
through an invoke for the sale 
found in Sirhan’s car near the 
hotel after the assassination.
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INTERVIEW OF JENNIE RANELLE ■
TAKEN AT 11104 Tim .
NORTH HOLLYWOOD, CALIFORNIA
SATURDAY, JUNE 29, 1968, 10:30 A.M. .
QUESTIONED BY: SGT. C. E. COLLINS, #6207 
SUMMARY REPORT DICTATED BY LAPD OFFICER. REPORTED AND TRANS­
CRIBED BY SHARON THIEMM, CSR, ON JULY 11, 1968.

Mrs. Rielle went to the Ambassador Hotel with an 

old fresud, Robert Funk, CBS sound man. She arrived at the 
Hotel at 4:30 P.M. and went to the Press Room with Mr. Funk:.

■ Robert Funk works with Jim Wilson, reporter for CBS. She lef- 
the Hotel around 5:30 P.M. and then returned at about 6:30 PJ 

Funk had a room, on the Fourth Floor and they went up there -to 
pick up sound equipment. They returned to the Press Room and 

then visited varoous portions of the balloooms.
She entered the Press Room at between 10:00 and 

10:30 P.M. and noticed a male Caucasian standing by the door. 
She described him as 22-24 years, 5?5S 130 lbs., black curly 

hair. He was wearing black pants, white shirt, no tie, a 
short jacket (dark), white with red pinstripes. He was 

carrying a couple of tablets and. entered the Press Room. The 

suspect asked for a press pass which was being worn by Mrs. 

Rannele. She was wearing two badges and he wanted one. She 

refused to give him the badge and did not see him after that 

time. .
. At about 11:30 P.M., she went upstairs to try and

find Mr. Funk and noticed the Kennedy party going into' the 
freight elevator. She went to another elevator, went •

Form 618 (R-3-4)



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

, 23

24

25

26

dlv<wntairt to the Press Room, exited through the Press Ro°m 

and into’the kitehen and walked to the west end of the .
kithien. Kennedy vzalked up behind her and she shook his

hand at

‘ hie made

form by

that time,.

his spoech.

Kennedy went into the Embassy Room were 

She stood on the left side of the plat-

the doors to the anteroom
After the speech, Kennedy left the stage through.

the door’s into the anteroom. She stated that

the plafoorm as Mr.’Kennedy passed with Rosie- 

followed and was at the door leading into the

she remained on

Grier. She th'

kicehen when

tht heard three shots, a pause and then two more shots. Mrs 

Ktnntdy was in the kitehen area with Mr. Kennedy. She saw 

flashes from the shots and was pushed right against the door

She stated that she

shoe on and one off

. on to her and said,

n

saw the lady that got shot. She had one 

and was bleeding foom the head. «! he!d
'You're shoo* and I called for help. She

kept trying to pick up the ^e. A guard took ler out into
the ballooom.n

On the night in question, she was wearing a. black 
velvet dress and carrying a black purse. She has tetn Sirhan

, Sirhan on televisoon and picture. She is not sure 

the same as the suspect who entered the Press' Room. 

clothes-that he was wearing were definitely not the

that

The

same

the
She

the

he ±s

as

clothes worn by the person she spoke to in the Press Room

has given a previous statement to a uniormned officer on 

stage after the shooting. Hfer dae of birto is February

2
Form 618 (R-3-4)
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1928, is 5 tail# weighs 103 lbs. She was not Interviewed by 

any of the news media or other enforcement agencies.
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INTERVIEWS
file # A 7.3 4I . I .- i - ------------- [ ----- ■* 1 — - ‘.~~~~

SON INTERVIEWED: NELSON DATE/TIME 7-30r68

M RACeCAL?hair^BFN eyi:sB/W ht 6-3 wt 21 DOB

IDENCE address E83rNORONicA aV:e.jNUYR^^

INESS address 433 R Sping' phone Ma 0/120

WOTwhat,when,where,why & HOEORATION:

WA

iNTeRe?

/ESTGATORrS lAiKNGTNTERVIWW: .
—• of — ZIA JLIPY • 19 8

East on /he

Rs-S-

APPROVEDTBY! O



. INTERVIEWS ■

age . ■ ■
SON INTERVIEWED: Rt-Seing -__________ _________ DATE/TIME_______________ ________

^CE HAIR EYES HT WT _______ DOB________________________ _________

.IDENCE ADDRESS

.INESS ADDRESS

PHONE______________ ___ _________

PHONE , • ' ~___________

’orMtioN: (who,what,when/ehere/e'hy & how) . . .

and pg pan Tie/sa, 0H0ZW-12,. ..HAS- aiowe as s-tnce__'

jW-JAUntTEerions----- OR—------------------------
•» & •.> and p

/i'r^^Dire NOT__jee_Xphad.ph:Os^ are-----------R.-.-isin /■'"^k^X^.k...;^;^'-,^^.^^
Ford_A_iOt. -̂----------

•o7^L..any~oo~T^ ------- .s^-^idnot—7—

■mas H camee?. the was P^Pt>n<^ —.——
To Frs wee? tn July_the.Ga.L92O-~G.eeaS----------------
:jnterr4?ona?.. by .heLPas5_____ '-----------------------------—------ -
-BStn^STATEi-Thanpe^

O~ 16 C, Near your 212-2.54 2 6 75, wOTkedBlRTHi------------

Je ReaSOn^SL.------- .----------------------- :------- ------- —--------‘-----------------------------

^O6ie[Ake_J5Uar:i^^
py
aCTIOn cocpS

NorbeZ" £/y - PhQn>e___ie26_1491__------------------:---------

)vESTIGATORS~mAKNG~INTERVIEW: APPROVEDTBY-



Business Address & Phone 1622 30Ln S-. N/K Washing!

tesidence Address & Phone ■ • .

Cnro- iion. (To.be complete the repofc should. include
The fC'ij.w.jng LalepriQnu intorvew was conducted bv 
office, Wash. DC • y

SUN - ATTACHiED STATEMENT1 ' ■

ten DC 9v5-C802 •_^«^^W«J-*>*^W*♦•».'K«■*.«**^*l»^«•l«-•^».*‘'*"'*«**5*'•''«-^’''U^M,

iJS^^^M^>^-^^^M^-v>M^>»^^‘VM»^r^^»^tr^-^^^»r^»^*'^“--^^'* 

^vi^r^^^'^^-^^^^^^t>»»^^t9r<^i*nt^^^^9*^^^^f^^an^^'^*^^^**^^t *'**•*’•*' rwr 'iirrrrr 
W|^V^****’w*»»«**WI******»**5*****'**’***<**XW»*' ^Jwi.^^*^.*^*r^A*»^-*»'<^*'"*^^‘^* :Who, What, When tWhere,Why , 

■ & How).
phone from Son. Kennedy

5mterview

Mac Arthur & Patctett

Approved.by
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o ■ 13
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0 24

' 25

nro#0-7 var^d jWDi,rDD# lock maG1a:l;e5 
DG. 1532 ^yi ^0^g-^^^ WAvro-lDg

DC. 965-0302. • . • .

At. the time the San^Ctor was making his spoooih I iss in • 

the process 13003 (ColLectied than). When ho 1016 the stage, I 

was 8ti1H 2,17 the CblndaL. Room When I board the shots, I 

ran Into ths Utahan area and observed the dmggXo going 
on between taxes or four sion and the suspect. I than zun 

over to where the Saattor uss lydneo there were several 
of his da trying- to give bin aide 3 did hour the shown 

but I did not seuaiy dbg the shooting.

26
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nforrman'csName; i ine & Phone:

OMERO,'. Juan. ■ ... .......
esjdence & Phone: .
75 S. Mc-Doonaii Ave E.L.A. 
nvestigator Receiving Info: 

■ atchett/Mac Arthur/Colins

Ambassodor HqS1 re oom service

No Phone ' / Student Rooseevlt High/ 
■ Date & Time, Received:

• ■ ’ 6-17-68 630pm ’ '

i

INFORMATION:

.nfomant stated he shook hands with the Sen. /(approx the ssmme time as .Martin, 
’atrusky; ■ and Jesus Perez). He recalls seeing the suspect with a gun in his । 
ti^druln.thS vjCieiitFO?it:hs Sen. head. He. also’ remembers s& the shooting,, but 
ii.d not "recall the number of shots or the sequence. ’ . j

'HIS WITNESS IS THE■ONE IN THE PHOTOGRAP BENT DOWN NEXT TO-THE SEN

Witness Obsd the Sen. fall, bent over hi in an effort to. help him and. handed 
iim hisjosory. • ■ ; ■ ■ ■ ■ . ; . ■ .

C

ASSIGNED TO: Same as above

ACTION TAKEN - RESULTS;

No re interviww necessary

Date/Time Complejled sft {Approved By: ilAtfOn^

4'
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21

Q Sit down my friend* My name .is Sgt. Calkins. This
is my partner, Sgt. McGinn. And Whit's your name?

A Juan Rnmalo, . ' . "

Q Pardon? • . . '
A Juan Ramario*. :

Q How.old are you, Juan? ■ ■
A 17. . "

Form 618 (R-3-4)
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1 Where do you live?

5

2

3

4

5 ■

6

7

8

9
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. A ■

A

A

A
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26

475 South Montana* '

Got a phone over there?
No. ■ .
Whit kind of work do you do down there?
Bus boy* Room service bus

. Room

■ Yes,

What

Just

boy
service, huh?

sir
can you tell us about

that I was right next
what you saw?

to Kennedy when ■

'just mosheed shaking my hand,- • -

Q You are the one that he shook hands with .Just

hie was shot;?

A

A

he

before

Yes, sir.
He shook hands with three or four guys there?

Yes, he shook hands with John Looney (phonetic)

then there was a cook and then there was another guy that

a butcher, a night shift man, and he turned around ** no,

and

was

he

hadn’t finiheed turning around, he just kept on walking, you

know, sort of looking this way
Q Uh hum, ■

A He took two steps and' Hl of a sudden I just seen

somebody Jumping up, no jumping, you mean, you know, just

going over, reaching over and the first tme^I notice him •
and then after a little while after it was over, after I was

help -- I treed t;o help Kennedy to straighten up and everythin

. Form 618 (R-3-4) . . ' • '
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— I felt something like burning, like, you know, like when 

you threw out file crackers and some ~~ ■
BY SGT. CALKINS: ■ . ' ' • '

Q Powder burns? . ' • , ' •
A Powder burns, something like that, I see it burn 

there, I saw it all. ’ . . .
■ Q^Uh hum, did you see the gun? - ' ,

• A Yes, it was a smli gun. • ■ - - •
Q Would you know it if you saw it again? . .

A No, I don’t think I really would. /

Q’ Did you see the guy. that did it?
A Yes, I would. ■ . ■ :

Q Would you know him again? . • •

• A Yes,.I would. • ■ '
■ Q Did the gun look siMlar to this, do you remember?

A Yes, it looked something like that. '

Q Something like that? ’

A That was in the rear, I don’t know, its the way, ■

the one, he was up here holding the left leg and he tad tta 
gun over here 'too, like that. . - ' ' .

BY SGT. McGANN: ' ' • ’ ’ ' . '

Q You mean holding” the gun, the guy’s arrn down ttat 
was holding the gun? . - • • •

A No, I mean after they had him/you know, all tied up 

and eveirything, after' (unintelligible) his leg was right h^e 
and he pointed the gun lice that then somebody over there come

Form 618 (R-3-4)
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to, you know, to get the gun away from him.
BY SGT. CALKINS: ' / ' ' ' '

■ Q Are you the last guy that Kennedy shook hands with?

A It looks like so* .
BY-SGT. McGANNs * ' •

Q Did you see anybody -- you were standing there - 

did you see anybody run away from the thing that looked like 

they might have been with this suspect;? . '
A No, I don’t. I wasn’t paying any attention to it.

BY SGT. CALKINS: ■ ■ • ■ . '

Q -Well, the suspect reached over somebody like this

and pointed the gun, he was reaching past somebody then, huh?

A Something like that.

■ Q Uh hum? ■

Q You would know this guy if you saw him again?

A I think so, yes. • . •
Q Let’s see your face.. Lean over this way. Did you

get some — turn your face sideways where you said you got 

some burns? '
A I felt something, you know, Uke hot, you tow, n 

was kind of hotty,Uke reflection from the sun or southing. 

BY SGT. McGANN: ' - . ‘ - ‘

• Q Whfs this up here, you get under something up ‘ . 

there? You*ve got it on both shoulders, you must — oh,

carrying, bussing the trays, huh? .
A Yeah?. • .

5



1 Q Yeah.
2

3

4

BY SGT. CALKINS

Juan, thank you very much, I*m sorry you had to wit

5 5-

6

7

8

9
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12

so long.
get you a

go?

A

A

soon and

We couldn’t talk any faster to these guys, so we’11

ride back to the hotel, is that Where you want to

"I have my' dohhes down

Pardon?

I"have my clothes down

Wei., we'11 get you
then they will take you

there*

there.
the bus should be back pretty

down there
00 0 oo
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STATEMENT OF RICHARD ROSEN aka RICHARD COHEN 
TAKEN AT 5615 WILSHIRE BOULEVARD 
LOS ANGELES HEADQUARTERS FOR KENNEDY
THURSDAY,
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JUNE 27, 1968, 10:30_A.M
SGT. CHARLES COLLINS '
SGT. J. R. MCARTHUR, #4372 ‘ _ 

SUMMARY REPORT DICTATED BY LAPD OFFICERS. RElWrW AND 
TRANSCRIBED BY. SHARON THIEIMAN CSR ON JUNE 28, 1968.

QUESTIONED BY:

Rosen

at Valley
resides at 11030 Aqua Vista. Studio City, teepphono 
date of birth February 14, 1948. He xs a student 
College.

I have been working as an advance- man during the
Kennedy camppaLgn. The night ° th^ shooting, it the

Ambassador Hotel. During the speech, I was on the steps on 

the left side of the stage (east side), One of the stairs 

was broken and I was trying to keep people from falling w^n

they came down the stairs.
After the speech, the Senator went out through the

back of the stage and I, and another advance man from San 

Francisco named CGXlivan, left and were preceding through the 
kitchen ahead of the- Senator. We were maybe ten or fifteen

head of the Senator looking towards

Room when I heard several pops. I tamed

Bill Barry had grabbed the suspect. Then

the OoOonW. Press

around and observed

Rafor Johnsson and

Rosie Grier appeared on- the scene and I think 

gun away from the suspect. When the shooting 
Gallivant ran toward the Senator and I ran out
doors to try and find sors help..

■ d « fr o

Rosie got the
started,

one- of the side

Form 618 (R-3-4)



Rh-^nev^iew Pi-fW^INTERVIEWS

SON INTERVIEWED: ROYER, Judy.

RACE - HAIR EYES HT

■'” FilLE # I-68_______ 
292.57

 DATE/TIME 7-23-68. 11:1-5 AM

WT^DOB 3-7-422 ' _____ _

IDENCE ADDRESS .8851 Saturn St. i L.A. PHONE 273-0287 • ________

INESS ADDRESS 9418 Wil-shiie Blvd.. #300 , .LA PHONE 278-1960

Royer is Sec. Ex-Gov interviewed in his .office.

Rover arrived at Amaasador between’^ 4 PM. She weft dir^tly te
• side--Embassy stage-rear) . Somit.mie bht:whhn xi:45 P 

and 12 AM Dick Kline (1-240) told Royer that S®’. Kennedy would b® 
going to th® Colonial Room after lis speech

area (wes
in the Embassy Room.
aria near the doubleDuring the speech, Royer was in th® kiteher. . _ ®

doors on th® left side of th® Room. At -cc® conclusion^ ^e sp®®?', 
she started walking toward th® Corral Room; Robert Kias® (II-45^ 
was walking slightly in front and te th® rigct.^At th® umi® of 
shooting, Royer est^ted s'® was between ^e ^d & 3rd table and 
about im the center of tl® room walking toward tn® Colonial Room.

She recalled hearing .about 
looked in the direction of

6 shots, without a pause. Sis turned .and 
the shots. Royer- stated she d*d. .'“t!;® , - large corwd. Sne also observed the struggle

• ORATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & H°W)

the Senator, but did shh a -age---- v
with tl® suspect. Next she ricalied being pushed by th® ^rwd oei'g 
from tie direction of the Colonial Room) back toward the Senator.
When the pushing of the crowd stopped, s'® rolled ^s^ggi® was 
tten goi.ng on to ter. right-rear. .At f-s ti°e sh® was standing n^t, 
to Jimy Breelin (N. Y. Post) . *’ ‘ '

Earli^ in the evening, Royer stated she would periodically cteck th® 
Anteoooia & kiCchen area to "chase out" people who diant belong. S'® 

' stated that an hour or two prior to the shooting, she had tolci the 
susP. to leave the Anteoooo.. There were several people in the room 
who didn't have press passes. Anyone without a pass was asked 1° • 

She did n^t recall-the susp. saying anything when asked.to 
_ When she last saw the susp. he was in the Anteoo°° walk;ng.

thorough the door leading to the Embassy xRoom. She didn t recall O® ,
susp. being with anyone. She was certain t'^s was the same p^son 
she later saw in custody of the Police. Royer st:ated.she checks tcii 
kichien ar-ea about twice an hour for about' 3 hours prior to toe sh^ouLg. 
She checked the kitehen at least twice’after asking ^e.. susp:to.,leave,n 
(the last time being about 11-455 PM, and did not ^caj^“g. “s^ 

'again. The night of the shooting, Royer was wearing a white su- wite a

leave, 
leave.

bright green blouse. ’
iil

VESTIGATORS MAKING INTEJ iEW: |APPRO yD BY:



V / FIELD yNTERVv'Z-k wS FILE #______.168______ :----------- t

son(s) Interviewed: ROYeIP Miss Judy ^^ DsW —^L1,9 X8-.:-------------- ——

Time 3115PM

iness Address & Phone 94.18 Wilshire Blvd. Bev Hills, Suit 3QQ: #27.8,1960------- 1

;idence Address & Phone 8851 Saturn St. L.A. #2780287___________ :-------- ------------t

• ormation (To be complete -the report s^jd-lnclu^: WhoTWiat^en^erejWhy J.
■ , & How) * ।

Phis interveew was conducted at the informants bus add,_at, tie abv. date ^..^im^ 
ormant was a volunteer worker, in the,Kennedy camppaign. On-June,4. I?68..she—- 

3as2leid_t<LihiLKinaidyJSfrooa^^

tempting to enter the staff room and to keep unauthorized persons jrojm^nterig
i. .At approx 1Q3OPM, she obs Sirhan Sirhan in a group of people ,standing at

1

3 door to the Ante™ml,and_asked_h:m._and7«i_otCer_PeSlVSX^

id.so, and left walking slowly toward the kicchen erae.

nforrmant, pri.or te, at ShoOiing..anddiSt_af££.wasLin^

f the Hotel, walking approx 1Q to 15-feet ahead of* tie Senator and tie grout 

j^i0lle_surroundingtCe_S«ndbor..Jnf0rmavL±irelCe-^^

pping sounds, and as she turned she obs Mr Kennedy on the floor..and Rafer----  

hnson and Rosi Greer straggle witC.■Sivhav.:----------------------- —   ----------------
formant did not see any one talknng with Sirhan b^ore tie ..sooting., .nor did 

e see a girl with a POLKADOT Dress,._____ ,— ---------- -------------------- ------- :  —: 

Persons known to he?;_________ ----- -________ 1      ---------------------- ■------------------ —
^bet^giase-S^^ ___ £^3^ —9892167---------

l2Ck^Linex::add;:Kennid&.:Hd^^ ------------------------- —

oy Ringer, unk add and phone —J-296------------ :-------------------

This interview was taped and is on Real #29257.----- —------------------------------7-^—7---------

Informant was privi.oisly inierviewed by FBI. Wio^r'rp 
. i.—ng

ap: ^
^4

iveesigators making in^ ^iew 
Werth ’ 1Q9Q9 SUS (Metro)



EbORDS I ’ FILE # 1-29-64
INTERVIEWS

RSON INTERVIEWED; RUEIN, Barbara' • DATE/TIME 9-10-6 8 'IQ .AM,, ,

X F RACE C HAIR Brn EYES Brn HT 5-55 WT 145 DOB 11-21-34 ______ ___

SIDENCE ADDRESS 5925 Glade Ave. , Woodland Hills PHONE 883-2133-------------------

SINESS ADDRESS ■  PHONE —

•Formation; (who ,whaTTWheNWHere,whyThowT

I arrived at the Hotel with my husband at the Hotel at 11;55 pM; that is 
•the time that was stamped on our parking ticket. My husbands I knew 

■ the Hotel set.up as we’d been there before. Rather than go into the 
■ libaSSy Room & fight the crowd to. get close to the stage, we went in ~ 

through the kiCchen area and this way we were able to come out right.next 
• to the stage. We entered the kitelm through the door near the Airlnne 

desk. This entrance is near the front of the Coconut Grove & at the top 
’ of the stairs from the downnsairs lobby. When we got to^ the stage, I .

recall it wa.s just prior to the Senator mehing his remark about Mayor • . 
Yorty, that was towards■ the end of the speech. When the speech was oier, 
I went into the Anteoomm &• saw the Senator walking toward tie kicden. 
Paul Schrade wa.s right behind him. As they entered the doorway to thm. 
hitehen, I was just behind Paul Schrade. The eote was heavy 1 pehy e the

■ Anteroom, but once we got inside the kitenen, the crowd opened,up & the 
■ pushing, stopped. The next thing I .racall were 3 ^o^, a paus^ & then 5 

more shots. The first shot I recan tanking were fxrccrcckess. As I .
f look back now, I'm sure I textile ^ond shot was.a s^ot. IVeem^ to 

me that by the third shot Paul Schrade was lynng at my feet. I.xmmeedately 
' went for the floor and remember pulling a blonde woman tewn (this blonte

woman was probably Valerie Schulte from Ruin’s descr. of h^r)’ .I did 
not see the shootiLng itself because Paul Schrat was in fr°nt of me« I .
remrmbrr next that’ after getting on the floor I cc:an].ed baekwenhs & got .

• beCind a oteir. Wiliamm'Weisel (one of the victims) fell into tie. deir 
and I ceard say, "I’ve been hit”. I also remember Mrs. Kennedy in a

. stooping position ext ’t° a will & a man b^ng with ter. I ^ork^^y -
way back out of the room. I was very hysterical for some Coucs aftrc the 
incitent. I did not see the suspect & could not ID him. ’
When my husband & I were walking thoough the kitehen te tie Embassy Room 
to hear the SperCc, I'm sure we saw the suspect,.Sirtee My husband. was 
walking on my right thoough tie kitehen.& I remember tie suspect being 
on my left. He was somewhere between the end of the room (doors to ■ 

■ • Colonial Room) & the ice machine. He was leaning against a tabte. He
was wearing light clothing. The r^on he ^aite out in my mite is ^^
’te wasn't dressed Ikke the rest of the workers & he was standing.sstll 
nhrceas everyone else in the kiteten was moving around. I saw his pictuee 

■ on TV & i.n the newspaper & I'm positive ttet the man I saw-is tie man who -

IVESTgAATORS MAKING INTERVIEW; • fApPpROVE:



RUBIN - Continued

shot the Senator. ' The night of the shooting 1 was wearingawhite ^ 
with a red & white coat over it. My hour was quite long that night.
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got up she ran out of the kitchen to join her husband. She . 
hid behind things until she found her way out as she did not 
know whether or not there might be more shooting. ■ .

The Los Angeles Police Department had questonned 
Mrs. RUBIN briefly after the shooting, asking her if she had 
.seen the shooting. She replied "no1 and was not questooned 

’ further. . .
' Mrs. RUBIN had appeared on trlevisioo but was not 

■ itoterveewed. She was standirg near the door of the Embassy 
• Room when the televisoon news cameras picked up an interveww

’ being conducted of a Negro doctor who had been at the scene. ' 
There had been some comment in news programs and in the press 
'of a couple being sought for interveww, exact source not - 
recalled. She was of the opinion the descriptonns furnshhed of 
the couple being sought and apparently seen in the kichhen area .

■ before the shooting gen6raaly fit that of her and her husband.

Mrs. RUBIN described herself as a white female, 33
1 years of age, 5' 5", wearing two-inch heels, olive coaalrxiin, 

135 - 140 pounds, dark shoulder length hair worn bouffant style/
l dark eyes. She was wearirg a white dress with red belt sash

and a bright red and white checkerdd jacket;, She, at times, 
: carried the jacket. - :

■ - She described Mr. rubIN as a white male, 6', 185
■ pounds, 35 year’s of age, broad shoulders. He was wearing a
■ navy blue blazer and gray slacks. ’

• • „Mrs. ROTIS furnsheed a photograph of he-seeft^^^
March 1968, which she said could be used for further ldrotficctt:LO, 

; if. desired. The photograph need not be oreturned.
: ■ Following examination of photographs of SIRI-AN SIRJAN

and his baittras, Mrs. RUBIN was of the opinion that the photograp.
/ of ■ SIRHAN SIRHAN resembled the person she had seen in the kiCcheo

- 381 -
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standing- against the will about five to seven minutes before 
Senator KENNEDY ftoishd his speech. She had not noted the. . 
man in question in the kitchen closely enough to make a positive 
identification. She had no retolletuion ox seeing any of the 
brothers of SIRHAN SIWN at .any tme. ■ ,

TJ
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FILE #_J-^O
INTERVIEWS

ERSON INTERVIEWED; Stacomtn, Michael Anthony DATE/TIME-T-^.^^—^^E-D1-------

EX M RACE C HAIR Barn EYES Brn HT 5-10 WT 140 DOB 6-2-47______ ____ —

ESIDENCE ADDRESS 164POinsetaz Momon^

USINESS ADDRESS 2724 S. Peck Rd., Monrovia

PHONE-jsa-mj^

PHONE .4 46-77877..

NFORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW) • ' ■

Interviewed at his residence. Stated that he want to the San Gabriel
Valley Gun Club, 4001 Fish Canyon Rd. on 6-4-68, and that he was there ■ 
between 2:20 PM and 3:1.5 PM. HE parked south of the repair shack. He ; 
fieed from position 6 or 7. He pulled his own targets. .Everyone .on
the range was setting, up their own targets. He had a 22 cal. Ruger single six,
There were two other people shooting on the range. - " ' ’ •
On target #21/24 . ' ; . / '
"Jim" M C 26/27 5-10 170 Heavy Build Long Brn hair, wearing green ear 

• projectors. Unknown dress. Gun Ruger Automatic 22 cal. Jim has been id. 
as. James Thornbrugh (I-977), 15845 Harvest Moon, LaPuente, phone # 330-3704 
(M C .2-5-42 5-11 215 Brn Brn) see interieww. ■

The P/R and "Jim" discussed their guns with each other. P/R met "Jim" at 
the Civil Defense Training Center in Eaton Canyon & several day's later we 
both had new guns & were having trouble with them. ’ '
On target #14/20 - ■ , ■ ■ ‘

Was individual identifeed as Sirhan Sirhan by P/R - Described as foiowws 
by P/R: . .

Sirhan - I, Poss Mex 21/22 5-4/5 120/125 Thin Blk wavy hair, combed back - 
sorta dark complex. like Mex. ’

The P/R ixaminid the photos shiown him by officer and stated that the 
individual he obs at range was the same person as picture of Sirhan he ’ 
picked out. • ■ '

P/R stated that Sirhan Sirhan & "Jim" were at the range when he ar^ved ’ 
and -that they were there when he left. ' ■ •

P/R stated that Sirhan "erne over and stareed talking to me. He said, 
"That is a pretty nice gun you have there. Sort of heavy. Can I see it?"
I let him see it and asked him if he wanted to tr:y it, and he shot it a 
couple of times. His were the two best shots in my target.* (Coo’t) 

.iSVESTlGATO)RS MAKING INTERVIEW: ' ' APPROVED BY: ~
S/C. B, Thompson . S/Lt. Pint__„   



I gav^ my target to the Chief of Police of Acaft. Then I went 

, over to Sirhan’s position and 1 fieed his gun a couple times. X 
put it down because I didn’t want it to blowcup m my hand.

Gun- The gun was a cheap model 22 cal. with a short barrell.^ Only 
a couple blued spots on its barrell & cylinder the rest painted, 
black. It had black plastic grips. .

"When he was shooting my gun he was bench reetnng it and he
" burnt his f’ng^. I don’t remember which finger or on which hand. 

I don’t know if it was very bad or not."

P/R stated that Sirhan brought him over some bu^s* They were 
"mL’i mags". HoUow points extremely high volicity. he fired 
P/R’s gun and aimed at the wood on the target. He wanted to see 
how big a hole they would make.

P/R asked him why he was shooting hoioow points o’ a range and. 
Sirhan stated that they were al1 he had. , p/R thought thae was 
strange because; he had several boxes of Cheaper amo. Hi Standard. & 
some other real cheap stuff. Sirha’ stated that ke b^gh^This ' 
ammuntion at Lock Stock and Baarell on Rosemead Blvd. below 
Huntington Drive.
Sirh^ said that he paid $40 f^ his gun and «"* he^ug^ it„ 
foom a friend. He said that he was thinking of trading the gun 
off for one like the P/R’s. -

wouldSirha’ & P/R talked about hunting. , P/R teld. Sirha’ that he 
have a pretty hard time hunting with. a 22 pxstil. There,2s *°L^ 
much he could kill with one legally, a’d Saccoman said you cou^n < 
very wed kill them. Sinha’ said, "Wen, this can kxn a d°g. 
And then he changed the'subject. P/R asked bua whe^ i^ l^n’^^ 
to'shoot so well. Sirhan said he had only been shooting for a
couple months and that he learned. up North.

Sirhan would shoot and then fUng his empty casings o’ ^ range.

Sirhan would bench rest his gun & fire* _foom a crouch. He.flled 
rapid fire. He only fieed slow to check his gun.

Sirhan’s target was shot up wi-th 
extremely nervous about clicking

at least 100 rounds. He seemed 
his target. Ha caped target incl.

Sirlm told P/R that he lived in Pasadena and s^^dJhat the Cva.1 
Defense Training Center was ^r by hs^house’ Afte* P/RtoLd hm 
that that range was cheaper tha’ the S.G.V. Gun Ciuh.

On 7-3-68, 12:15 PM ofc picked up 502 bullet casings from P/R.
O/R ha- stat2d that he bpiewed that he might have picked up one 
of Si-nan's casings while at the range. Had casings cnecked out 
with S.I.D. None of them were fned foom Sica’S gun.

Items- (casi’gs) booked Evidence Pursuant te Lt. Pena’s instructwns.
Item #121 on Evidence Repot. • ■ ■ •





;AMPART DETECTIVE DIVISION,

INTERVIEWS JUNE 5, '1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521 466

12:15 A.M. OCC

INTERVIEW OF MIKE SOCCOMAN

Brown #7032, AVI)

• Interiiewed Mike Soccoman, 164 Pointsettia, Monrovia, ph. 358-0516.

■ ■ He stated he went to 'he FshjCanyonfrng^ at Moorovia at. •
. 2:15 PM 6-4-68. A mug shot of the susp, SL rhan Sir-han was shown 

t̂i

4

he met at the range. The susp fired;hl.s gun and he J.’.turn . 
fieed the susps gun which he'sdeisc:rin)edj:sas a 2 1/2 dull blue

/ 22 revolver with black plastic.grips. This person 

; many baxes of cheap ammo and a box of hoioowpoinss 
' He said the gun looked like a piece of junk.

> J ■The person ID'd said he had pUrchased the rerolrer

Iso had
M ’d « 
a, ■ w

22 long rifie,

for $40 and

had been practicing with it for four months'up north. He said. O
: susp'was a good shot and had knocked almost all the bulls eye ou^^J’

of his target when Soccoman arrived at.the range. The susp said 4

he was going to use the' gun to go hunting and stated i^could kill .
^ a dog.' Although there was another person t;!^ was author person . .

: firing o’ the range with Soccoman and the susp, he seemed to .
be there alone.

■was still there.

Ween Soccoman left the range at 3PM the susp 

He didn’t pay any attention to car’s there,
except he remembered seeing an old model Cheerolet.

(Continued)



v .' INTERVIEW - CONTINUED RAMPART DETEC^jVVE DIVISION1

Kennedy Shooting - June 5, 1968 .12:15 am. ICC. Dr. 68-521 466

. -2- ' • ’ . . ' /
' ‘ INTERVIEW OF MIKE SOCCOMAN 6-5-68, 7:1-5 PM. (Continued) , ,

Soccoman siad the range maater was an old man about. 60, 5’6,

•heavy with a big stomach and that the susp would have had to
. , check in with him before shooting.' He had never seen susp before.

■ Soccoman can be reached at his home after 4PM. He stated the .
. .reason he called .Was of fear his, finger .prints might be on the

weapon,/"/•/ \' //// _//; :
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' ■ RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIEWS - JUNE 5, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521 466 -

. ■ ■ . 12:15 A.M. OCC.
INTERVEEW OF MIKE SlgCOMAN

6-5-68. 7:15 P.M. (T.D Brown .#70-32, AVI) - . • ‘

- Interviewed Mike Soccoman, 164 Poontseetia, Monrovia, ph. 358-0516. 

' He stated he went to the Fish Canyon firing range at Monrovia at 

2:15 PM 6-4-68. A mug shot of the susp, Sirlian Sishnan was shown 

to Mr. Soccoman and he said it was positively, the'same person

’ he met at the range. The susp fieed his gun and he in turn •
fieed the susps gun which he described as a 2 1/2" dull blue 
22 revolver with black plastic grips. This person also had 

many boxes of cheap ammo and a box of hoioowpoints 22 long rifle. 

He said the gun looked Ike a piece of junk. ,
The person ID'd said he had purchased the revolver f^' $40 and 

had been practicing With it for four months up n°rth.' He said 
susp was a good shot and had knocked almost all the bulls eye out 

of his target when Soccoman arrived at the range. The susp sai.d 
. he was going to use the gun to go .hunting and stated it c^ld kill 

a dog. Although there was another person there was another person

. firnng on the r,ange with Soccoman and the susp, he seemed to , 
be there al-one. When Soccoman left the range at 3PM the susp .

. was still there. He didn't pay any attention to cars there, . 
except he remembered seeing an ol.d model Chevvolet.

(Continued)




